
Retsudvalget

Til: Justitsministeren

Dato: 6. april 2021

Udvalget udbeder sig ministerens besvarelse af følgende spørgsmål:

REU alm. del

Spørgsmål 908
Vil ministeren redegøre for, hvilke erfaringerne Rigspolitiets har med brug af Palantir-soft-
ware, herunder om det fungerer som ventet, hvordan beskyttes borgernes data tilstræk-
keligt, har det ført til ændringer i mønstre for opklaring af sager og i givet fald hvilke, og er
der udarbejdet eventuelle interne evalueringer heraf? Der henvises til:
https://www.theguardian.com/world/2021/apr/02/seeing-stones-pandemic-re-
veals-palantirs-troubling-reach-in-europe?CMP=share_btn_fb&fbclid=IwAR2S-y--
HdxPYDC5CmTIy9QC9YI9BsC0nLzOekkd3yWg8_Pt16S0qTclIDU

Spørgsmålet er stillet efter ønske fra Karina Lorentzen Dehnhardt (SF).
Svar bedes sendt elektronisk til spørgeren på Karina.Dehnhardt@ft.dk og til lov@ft.dk.

På udvalgets vegne
Morten Dahlin
formand
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